



| Ort Uppsala, Drabanten                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 | Plats                                       |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------|
| <b>Närvarande:</b> Oscar Johansson (§1-15), Anders Eriksson, Birgitta Ipsonius (§1-15), Sara Hill, Sofia Friman, Anders Ödman, Björn Jönsson (§8, §§10-12, §15)<br>Adjungerad: Sandra Karlsson, Karin Johansson                                                                                                                                                                                                                                                                                        | <b>Närvarande</b>                           |
| Ordförande Anders Ödman förklarade mötet öppnat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        | <b>§1 Öppnande av mötet</b>                 |
| <b>BESLÖT</b><br><b>Att</b> Godkänna föredragningslistan                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               | <b>§2 Godkännande av föredragningslista</b> |
| <b>BESLÖT</b><br><b>Att</b> Utse Karin till justeringsperson                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           | <b>§3 Val av justeringsperson</b>           |
| <b>BESLÖT</b><br><b>Att</b> Lägga protokoll FS06-25, FS07-25 och FS09-25 till handlingarna                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             | <b>§4 Föregående protokoll</b>              |
| <b>BESLÖT</b><br><b>Att</b> Anders E är medlem i Ransbergsstiftelsens styrelse och kommer inte medverka i beslut rörande Ransberg i FS.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                | <b>§5 Frågan om jäv</b>                     |
| Sandra berättar om lite olika projekt, att Klartänkt kortleken är färdig och hur de städar bland inaktiva scoutkårer för mindre administrativ börda.<br>Anders Ö berättar om möte med Lucas Nilsson och hur de diskuterade distrikten och framtiden.<br>Anders E berättade om Interimsstyrelsens möte förra helgen och hur arbetet mot riksmötet går, köpet av kombilotteriet och processen att hitta en ny GS för NN.<br><br><b>BESLÖT</b><br><b>Att</b> Lägga bilaga 01, 02 och 03 till handlingarna | <b>§6 Rapporter</b>                         |
| Karin föredrog för de förändringar som Känsla och Genomförande föreslår i arbetsordningen under FM 2025. Diskussioner fördes och inputs gav för fortsatt arbete framåt. Mini-FM har också skickats ut med nyhetsbrevet.<br><br>Vi gick en runda för hur styrelsen känner inför besluten som kommer tas. Det finns en ganska enad bild över hur vi vill gå till väga.                                                                                                                                   | <b>§7 Känsla och Genomförande</b>           |



|                                                                                                                                                                                                                                                               |                                        |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------|
| Diskussion kring huruvida ett extra FM ska planeras in i vår eller inte fördes. Anders Ö inledde med sina tankar och resten av styrelsen kom med input där vi kom fram till att inte besluta detta nu.                                                        |                                        |
| Mötet ajournerades för lunch till 12:30                                                                                                                                                                                                                       | <b>Ajournering av mötet</b>            |
| Vi tog en lägesrunda efter lunch över vilken väg vi vill gå och hur vi vill gå tillväga framöver där det fanns en enad bild efter förmiddagens diskussioner. <b>BESLÖT</b><br><br><b>Att</b> Förbundsstyrelsen ska gå vidare med arbetet om förslaget till FM | <b>§7 Känsla och genomförande</b>      |
| Mötet ajourneras för arbete i grupper<br><br>Mötet återupptogs kl 16:00                                                                                                                                                                                       | <b>Ajournering av mötet</b>            |
| Den inkomna motionen ”Fjälläventyr för framtiden – en satsning på Storvallen” diskuterades och styrelsen enades om ett beslut.<br><br><b>BESLÖT</b><br><br><b>Att</b> Oscar besvarar den inkomna motionen                                                     | <b>§9 FS förslag och motioner</b>      |
| Inkomna nomineringar för Årets unga avdelningsledare behandlades.<br><br>Sofia Friman, Oscar Johansson och Birgitta Ipsonius deltog inte i beslut på denna punkt.<br><br><b>BESLÖT</b><br><br><b>Att</b> Besluta enligt bilaga 04                             | <b>§14 Årets unga avdelningsledare</b> |
| Flertalet inkomna nomineringar för NSF:s stora förtjänstmärke behandlades där vi rekommenderar nominatorerna till att söka GA märket för några nominerade istället.                                                                                           | <b>§13 Förtjänstmärken</b>             |



|                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               |                                              |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------|
| <b>BESLÖT</b><br><br><b>Att</b> Besluta enligt bilaga 05                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |                                              |
| Oscar föredrog för bilaga 06, Beslut om användandet av medel från försäljningen av fastighet Kungsbro 1:710, där större delen av styrelsen var eniga i att ändra i tidigare beslut om användning av medel från försäljningen då de lyckats komma igång med verksamhet igen.<br><br><b>BESLÖT</b><br><br><b>Att</b> Bifalla enligt bilaga 06<br><br><br><br>Birgitta Ipsonius reserverade sig mot beslutet.                                                                                                                                                                                                                    | <b>§15 Övriga frågor</b>                     |
| Mötet ajourneras till 09:00 31/8                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              | <b>Ajournering av mötet</b>                  |
| Anders Ö gick igenom power pointen som är framtagen inför mötena med kårerna de närmsta två veckorna och vad tanken är med mötena. Ett Excelark skapades där styrelsen får fylla i vilka möten de kan vara med och hålla i.<br><br>Diskussion fördes om hur representanter från NN kan bidra med att svara på frågor våra medlemmar har under FM eller liknande. Vi landade i att det bästa vore om representanter från både NN och Scouterna kan finnas med på FM och vara med i beredningsgrupperna och svara på faktafrågor. Anders Ö ska även ansvara för att få ihop gemensamma möten med respektive styrelser innan FM. | <b>§10 Möte och Tider</b>                    |
| Sandra ledde oss genom dokumentet där vi uppdaterade och diskuterade åtgärder på det som ännu inte är genomfört.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              | <b>§11 Genomgång av uppdrag från FM 2023</b> |
| Oscar föredrog sina tankar om budgeten och arbete med att kunna lägga en budget i balans till 2027. En diskussion om nedskärning av olika budgetposter fördes.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                | <b>§8 Budget</b>                             |



|                                                                                                                                                                                                                                                                     |                              |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------------------------------|
|                                                                                                                                                                                                                                                                     |                              |
| Utrymme i dagordningen för att hantera specifika personalfrågor fanns men nyttjades inte.                                                                                                                                                                           | <b>§12 Personalfrågor</b>    |
| Styrelsen diskutera vilka gäster vi vill bjuda in till FM? En diskussion fördes och Sandra antecknade och tog med sig en lista.                                                                                                                                     | <b>§15 Övriga frågor</b>     |
| Mötet ajourneras för arbete och lunch<br><br>Mötet återupptogs kl 13:30                                                                                                                                                                                             | <b>Ajournering av mötet</b>  |
| Oscar och Sandra presenterade ett budgetförslag för de kommande åren och alla instämde om att de har gjort ett bra jobb.<br><br><b>BESLÖT</b><br><br><b>Att</b> Lägga fram den presenterade budgeten på FM 2025<br><br><b>Att</b> Oscar arbetar vidare på ingressen | <b>§8 Budget</b>             |
| Nästa digitala möte blir den 4e september kl 19:30<br><br>Nästa fysiska möte blir den 3-5e oktober i Växjö                                                                                                                                                          | <b>§16 Nästa möte</b>        |
| Anders Ödman avslutar mötet så alla kan hinna med sina tåg                                                                                                                                                                                                          | <b>§17 Mötets avslutande</b> |